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Статья посвящена новым направлениям уголовной политики российского государства, ко-
торая будет проводиться в период умеренного консерватизма, обозначенного в качестве основы 
политического курса предстоящих преобразований в стране. Автор, проанализировав идеологи-
ческую сущность, истоки и движущие силы умеренного консерватизма, предложил конкретные 
шаги по корректировке современной уголовной политики российского государства.
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The article is dedicated to new directions of the criminal policy of the Russian state, which will be pursued 

during the period of moderate conservatism, designated as the basis for the political course in respect 

of the upcoming reforms in the country. Following an analysis of the ideological essence, sources and driving 

factors of moderate conservatism, the author proposes specific steps to adjust the modern criminal policy of the 

Russian state.
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